
111-1 本校課程免費選讀申請流程 

NTNU Course Selection Process 
 限就讀 2022 年秋季班的學生 Only for 2022 Fall Term students 
 本校 111 年度第 1 學期為 2022 年 9 月 5 日開始至 2022 年 12 月 23 日結束，本校不提供

簽證延長文件。NTNU 2022 Fall Semester runs from September 5, 2022 to December 23, 2022, 
but NTNU does not provide documents for visa extension. 

步驟 Step 說明 

1 

領取選課單;填寫申請表 

Pick up course selection 

form. Fill out on-line 

application form. 

 9 月 12 日前至 709 辦公室領取選課單 

 上網填寫申請表 https://goo.gl/PE6QLA。 

 Pick up an NTNU Course Selection Form at office 709 before Sep.12. 

 Fill out online application form at https://goo.gl/PE6QLA 

2 

查詢課程 

Check course information.  

 參考本校課程系統 NTNU Online Course System 查詢課程

(http://courseap.itc.ntnu.edu.tw/acadmOpenCourse/index.jsp)。 

 英語授課之課程無中文程度限制，但中文授課之課程，必須是本中心 5 級以上學

員才可選修。 

 選讀研究所(含)以上的課程，至少要大學畢業並經授課老師同意。由於某些課程

可能已滿或本校學位生優先選課，本中心無法保證學生一定能選到想要的課程。 

 每人限免費選修一門正規課程。請注意，部分專業課程、師資培訓課程和校際課

程未開放選修。(不能選修的課程代碼如：EU、 9UAA、9MAA、9DAA、

9UAB、9MAB、9DAB…) 

 Go to NTNU Online Course System 

(http://courseap.itc.ntnu.edu.tw/acadmOpenCourse/index.jsp). 

 Courses taught in English are open to students at any levels, but if you would like to 

select courses taught in Chinese, you must be above Level 5. 

 To select courses above the master degree (inclusive), at least graduate from college and 

must be authorized by the instructor. Since some classes might be full and degree 

students have priority to take the courses, there is no guarantee of the spaces for the 

course that you would like to take.  

 Every student may choose only ONE course for free. Note: Professional courses in 

education (Department code: EU) and NTU/NTUST Course (9UAA、9MAA、

9DAA、9UAB、9MAB、9DAB…) are NOT open for application. 

3 
請授課老師簽名 

Get teacher’s signature 

 9/5～9/16 到本校上課並取得授課老師在申請表上簽名。 

 From 9/5～9/16, go to the class at NTNU and get the instructor’s signature. 

4 

繳回選課單、護照影

本、畢業證書影本 

Sign up and return the 

course selection form 

along with a photocopy of 

passport and diploma. 

 9 月 16 日前將 1)選課單 2)護照影本 3)學歷證明繳回 709 辦公室。請注意，選讀

大學部課程需繳交高中畢業證書；選讀研究所課程須繳交大學畢業證書。 

 Submit 1) the course selection form, 2) a photocopy of passport, and 3) a photocopy 

of diploma before Sep. 16. Please note that students who choose courses of 

undergraduate program must submit a photocopy of high school diploma; students who 

choose courses of graduate program must submit a photocopy of university diploma. 

5 

到辦公室領取選課清單/

時數記錄卡 

Pick up the class schedule/ 

Time Card at the office. 

 選讀課程的上課時數可計入輔助課(必修)時數，請先到 709 辦公室拿時數記錄卡。

每次上課要讓授課老師在時數紀錄卡上簽名，並於月底之前交回 709 辦公室。 

 課程結束後的學期末將可取得成績單(沒有證書)。 

 For regular students, NTNU course study hours count as supplementary hours. Only 

hours spent in lectures will count towards your monthly requirement. Please collect the 

"time card" in advance at the office 709. You’ll need to fill out the time card with the 

professor's signature and submit it to the office 709 by the end of each month.  

 A transcript of record will be given at the end of the semester (no certificate). 

https://goo.gl/PE6QLA
https://goo.gl/PE6QLA
http://courseap.itc.ntnu.edu.tw/acadmOpenCourse/index.jsp
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◎範例 Example： 

※節次、大樓代碼，請參考下頁之對照表。 

Please refer to the code table on the next page. 





 


